
Projekt protokołu

Protokół Nr 60 /2023

z obrad 60 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 25 października 2023 r. 
o godz. 10-tej w sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy 
ul. Piaseczyńskiej 77 -  obrady sesji miały charakter stacjonarny.

W obradach udział wzięli: Burmistrz Kazimierz Jańczuk, Z-ca Burmistrza Ryszard Machałek, 
Z-ca Burmistrza Dariusz Zieliński, Sekretarz Bożena Pindelska, Skarbnik Marta Niedzielska, 
Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul i jej Zastępca 
Elżbieta Bartoszewska, Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa Renata Jasik, 
Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Michalska, Kierownik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami Krzysztof Kasperec, Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Piotr 
Szczepanik, Kierownik Biura Komunikacji Społecznej Katarzyna Tusińska oraz mieszkańcy.

Ad 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 60 
Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum na podstawie listy obecności odczytanej przez 
Kierownik Biura Rady Miejskiej Joannę Bednarczyk (lista obecności stanowi załącznik).

Ad 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad radni otrzymali wraz z materiałami na 
sesję.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 59. sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności 
i zobowiązań.

8. Informacja przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Informacja przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych za 2022 rok.
10. Przedstawienie przez zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia 
przez nich wymogów określonych w ustawie.

11. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję 
2024-2027.
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12. Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Piasecznie i odczytanie protokołu z głosowania.

13. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027.
14. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
16. Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Konstancinie-Jeziornie.
17. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.
18. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2024-2028 oraz w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy 
w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

19. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 
ich przebiegu.

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy 
Konstancin-Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Anny Walentynowicz, stanowiącej 
część działki ewidencyjnej numer 10/54 z obrębu 02-02.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Ignacego Paderewskiego, stanowiącej 
część działki ewidencyjnej numer 150/1 z obrębu 03-23.

23. Projekt uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego i planów miejscowych w gminie 
Konstancin-Jeziorna.

24. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii rozwoju gminy Konstancin-Jeziorna 2040+.

25. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 
Konstancin-Jeziorna.

26. Korespondencja.
27. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Radny Andrzej Cieślawski zaproponował, aby w punkcie 23 porządku obrad wprowadzić 
projekt uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy 
Konstancin-Jeziorna w zakresie dzierżawy od Parafii Rzymskokatolickiej Pw. Świętego 
Zygmunta w Słomczynie działki ewidencyjnej nr 34 z obrębu 0021 Słomczyn w gminie 
Konstancin-Jeziorna.
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Radna Anna Borowska zaproponowała, aby w punkcie 24 porządku obrad wprowadzić 
projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2024 rok.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek zaproponowała, aby w punkcie 25 porządku 
obrad wprowadzić projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie kryteriów i trybu 
przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Konstancin-Jeziorna.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek zaproponowała, aby w punkcie 26 porządku 
obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Konstancin-Jeziorna.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska zaproponowała, 
aby w punkcie 30 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie petycji złożonej 
przez Radę Przedszkola nr 4 z oddziałami integracyjnymi „Leśna Chatka” 
w Konstancinie-Jeziornie w sprawie propozycji skrócenia godzin pracy oddziałów 
przedszkolnych w roku szkolnym 2023/2024 (BRM 222/2023).
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska zaproponowała, 
aby w punkcie 31 porządku obrad wprowadzić projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
na bezczynność Burmistrza Gminy Konstancin-Jeziorna (BRM 252/2023).
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) ww. wniosek o zmianę porządku obrad 
został przyjęty.

Innych wniosków i propozycji brak.

Wobec powyższego porządek obrad przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z 59. sesji Rady Miejskiej.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.
7. Informacja burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 

w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności 
i zobowiązań.
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8. Informacja przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.
9. Informacja przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych za 2022 rok.
10. Przedstawienie przez zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia 
przez nich wymogów określonych w ustawie.

11. Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję 
2024-2027.

12. Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Piasecznie i odczytanie protokołu z głosowania.

13. Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024-2027.
14. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.
15. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Konstancin-Jeziorna na lata 2023-2030.
16. Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Konstancinie-Jeziornie.
17. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu 

osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.
18. Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnie pomocy w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych 
dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na 
lata 2024-2028 oraz w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy 
w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, 
świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 
wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.

19. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 
ich przebiegu.

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy 
Konstancin-Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024.

21. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Anny Walentynowicz, stanowiącej 
część działki ewidencyjnej numer 10/54 z obrębu 02-02.

22. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Ignacego Paderewskiego, stanowiącej 
część działki ewidencyjnej numer 150/1 z obrębu 03-23.

23. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy 
Konstancin-Jeziorna w zakresie dzierżawy od Parafii Rzymskokatolickiej Pw. 
Świętego Zygmunta w Słomczynie działki ewidencyjnej nr 34 z obrębu 0021 
Słomczyn w gminie Konstancin-Jeziorna.

24. Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok.
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25. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Konstancin-Jeziorna.

26. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 
Gmina Konstancin-Jeziorna.

27. Projekt uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego i planów miejscowych w gminie 
Konstancin-Jeziorna.

28. Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii rozwoju gminy Konstancin-Jeziorna 2040+.

29. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 
Konstancin-Jeziorna.

30. Projekt uchwały w sprawie petycji złożonej przez Radę Przedszkola nr 4 z oddziałami 
integracyjnymi „Leśna Chatka” w Konstancinie-Jeziornie w sprawie propozycji 
skrócenia godzin pracy oddziałów przedszkolnych w roku szkolnym 2023/2024 (BRM 
222/2023).

31. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Gminy 
Konstancin-Jeziorna (BRM 252/2023).

32. Korespondencja.
33. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad 4 - Przyjęcie protokołu z 59. sesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca poinformowała, iż nie zostały zgłoszone żadne uwagi do projektu protokołu 
przesłanego radnym i przeszła do głosowania nad jego przyjęciem.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z 59 
sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Ad 5 - Wystąpienia mieszkańców.

❖ Pan Zygmunt Włodarczyk zabrał głos odnośnie następujących spraw: śmieci przy 
stacji gazowej, którymi nikt się nie interesuje, co dalej z obwodnicą -  sprawa ciągnie 
się wiele lat, miał być tramwaj z Konstancina do Świątyni Opatrzności Bożej, a na 
dziś go nie ma, co dalej z 5 milionami złotych, jakie mamy możliwości odzyskania tej 
kwoty?

❖ Pan Adam Ostrowski przedstawił sytuację związaną z wprowadzeniem nowych 
przepisów odnośnie prawa geologicznego i węglowego oraz wyraził zadowolenie, iż: 
spotykamy się w tej sprawie. Chrońmy się lokalnie przed konsekwencjami przyjętej 
ustawy, zaapelował. Przewodnicząca Rady podziękowała Panu Ostrowskiemu za 
przedstawione informacje i zwrócenie uwagi na problem i poprosiła Burmistrza 
o zapytanie prawników czy Rada Miejska ma delegację do podjęcia takiej uchwały.

❖ Pani Maria Pierzynowska zauważyła, iż jesteśmy tu jako mieszkańcy pierwsi 
w sprawie ww. problemu, a przecież to urzędnicy i radni powinni być w pierwszej 
kolejności zainteresowani. Poprosiła o potraktowanie sprawy jako pilnej i ważnej.
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❖ Pan Czesław Wyszomirski zabrał głos w sprawie odkupienia części należącej do niego 
działki przez gminę. Przewodnicząca Rady oraz radna Anna Borowska zwróciły się 
z prośbą do Burmistrza o pomoc mieszkańcowi w jego sprawie z uwagi na to, iż Rada 
Miejska dała wszelkie rekomendacje do pozytywnego załatwienia powyższej sprawy. 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk zaproponował Panu Wyszomirskiemu spotkanie 
z udziałem Kierownik Renaty Jasik oraz Kierownika Andrzeja Trębickiego.

❖ Pani Grażyna Supernat zabrała głos w imieniu społeczności i odniosła się do sprawy 
poruszanej przez Pana Ostrowskiego i Panią Pierzynowską, popierając ich 
wystąpienia.

Na pytania mieszkańców odpowiedzi udzielał Burmistrz Kazimierz Jańczuk.

Ad 6 - Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski.

Przewodnicząca Agata Wilczek odczytała pismo mieszkańców odnośnie zatłaczania spalin. 
Po jego odczytaniu wywiązała się krótka dyskusja. Po jej zakończeniu głos zabrała mecenas 
Kinga Krzyżewska, która przedstawiła możliwości prawne w tej sprawie. Radny Krzysztof 
Bajkowski zaproponował, aby wprowadzić do porządku obrad sesji przygotowany projekt 
uchwały z uwagi na to, iż nie ma czasu na odkładanie powyższej sprawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Cieślawski zaapelował: uchwałą nie zmieniajmy ustawy, 
termin podjęcia uchwały nie jest istotny. Ponadto zwrócił uwagę, iż przygotowany projekt 
uchwały nie jest zaparafowany przez prawników, a taki jest wymóg statutu gminy, którego 
postanowienia powinny być przestrzegane, dodał radny. Radny Bogusław Komosa poparł 
propozycje radnego Bajkowskiego. Radna Aleksandra Kostrzewska przytoczyła treść 
ekspertyzy senatu z lipca bieżącego roku, informując jednocześnie, iż nie ma zagrożenia dla 
gminy Konstancin-Jeziorna w związku z wejściem w życie przywoływanej ustawy. 
Zaproponowała podjęcie i wystosowanie stanowiska przez Radę Miejską w odniesieniu do 
ww. sprawy. Przewodnicząca Agata Wilczek zwróciła uwagę na słowa Burmistrza, który 
zaproponował w trakcie dyskusji, iż prawnicy Urzędu spotkają się kolejnego dnia 
i przedyskutują możliwości gminy odnośnie możliwości podjęcia odpowiedniej uchwały. 
Radna Izabella Wieczorek stwierdziła: poczekajmy na opinie prawników, a teraz idźmy 
ustalonym trybem naszej sesji” . Po zakończeniu dyskusji Przewodnicząca Rady krótko ją 
podsumowała.
Następnie, odczytała pismo złożone przez radnego Włodzimierza Wojdaka dotyczące dotacji 
dla szkoły Montessori. Burmistrz Kazimierz Jańczuk poinformował, iż udzieli odpowiedzi na 
piśmie.
Radny Andrzej Cieślawski w imieniu mieszkańców, zapytał o wyrąb Lasów Chojnowskich 
blisko rezerwatu i dodał, iż skala wyrębu niepokoi mieszkańców. Zapytał również: czy gmina 
jest partnerem tych wycinek, albo czy jest informowana o nich? Burmistrz odpowiedział, iż 
gmina nie podejmowała w powyższej sprawie żadnych decyzji, to należy do Lasów 
Państwowych.
Radny Bogusław Komosa zapytał: co się dzieje ze sprawą zaginionych 5 milionów?, a także: 
jak długo będziemy akceptować to, że Komisja Uzdrowiskowa nie działa? Przewodnicząca 
Rady w odpowiedzi poinformowała, iż posiedzenie ww. Komisji planowane jest na dzień 
6 listopada. Burmistrz odpowiedział, iż co do 5 milionów, to sprawa jest na dobrej drodze. 
Radna Alfreda Konopka poprosiła o zamknięcie wiat śmietnikowych na osiedlu Mirków. 
Radna Anna Borowska poinformowała, iż mieszkańcy ul. Sobieskiego mają zastrzeżenia co 
do oświetlenia tej ulicy, jest na niej ciemno i poprosiła o włączenie wszystkich lamp. 
Przewodnicząca Rady poprosiła o włączanie wszystkich lamp wzdłuż dróg 721 i 724.
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Radny Włodzimierz Wojdak zauważył, iż przyspieszyła wyprzedaż nieruchomości w gminie 
i poprosił, aby w pierwszej kolejności skuteczniej egzekwować długi od takich dłużników jak 
np. SGGW.
Radna Irena Śliwka prosi o głębszą interwencję w sprawie panoszących się dzików.
Radny Bogusław Komosa zabrał głos w sprawie lokalu wyborczego na Grapie.
Radny Grzegorz Szewczyk poinformował. iż właściciele terenu zalewowego przy stacji 
gazowej przy ul. Warszawskiej zasypują i równają teren oraz zwrócił się z prośbą, aby 
Wydział Ochrony Środowiska i Rolnictwa się tym zajął.

Przewodnicząca Agata Wilczek przekazała prowadzenie obrad sesji Wiceprzewodniczącemu 
Rady Andrzejowi Cieślawskiemu.

Radny Krzysztof Bajkowski zabrał głos i podziękował za wyrównanie ul. Ciechanowskiej. 
Poinformował również, iż w weekendy nie działa telefon do Straży Miejskiej. Podziękował za 
współpracę w trakcie wyborów.
Radna Renata Dąbrowska zapytała: czy to prawda, że w Obórkach albo w Kępie Okrzewskiej 
powstaną 24 domy? Kierownik Ewa Klimkowska-Sul odpowiedziała, iż były takie wnioski, 
ale zgody nie było.

Ad 7 - Informacja burmistrza o pracy między sesjami oraz o sytuacji finansowej gminy, 
w tym realizacji planu dochodów i wydatków budżetowych oraz należności i zobowiązań.

Brak pytań.

Ad 8 - Informacja przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między sesjami.

Brak pytań.

Ad 9 - Informacja przewodniczącej Rady Miejskiej o złożonych przez radnych 
oświadczeniach majątkowych za 2022 rok.

Wiceprzewodniczący Andrzej Cieślawski przedstawił informację w tej sprawie.

Ad 10 - Przedstawienie przez zespół ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych opinii na temat kandydatów na ławników, w szczególności spełnienia przez 
nich wymogów określonych w ustawie.

Kierownik BRM Joanna Bednarczyk odczytała ww. opinię.

Prowadzenie obrad sesji ponownie objęła Przewodnicząca Rady Agata Wilczek.

Ad 11 - Powołanie Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru ławników na kadencję 
2024-2027.

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem czy są chętni do składu powyższej Komisji 
Skrutacyjnej? Zaproponowani zostali radni: Adam Grzegorzewski, Arkadiusz Zewar 
i Aleksandra Kostrzewska, którzy wyrazili zgodę na bycie członkami Komisji.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska powołała Komisję 
Skrutacyjną w składzie: Adam Grzegorzewski, Arkadiusz Zewar i Aleksandra Kostrzewska.

Przewodnicząca Rady zarządziła 15 minut przerwy, po przerwie wznowiła obrady.
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Ad 12 - Przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Rejonowego w Piasecznie i odczytanie protokołu z głosowania.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie.
Przewodnicząca Rady ponownie zarządziła przerwę, po przerwie wznowiła obrady.

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Aleksandra Kostrzewska odczytała protokół 
z przeprowadzonego głosowania informując, iż ławnikiem do Sądu Rejonowego w Piasecznie 
na kadencję 2024-2027 została wybrana Pani Celina Łuszczyńska.
Ad 13 - Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024—2027.

Pytań brak. W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 735/VIII/60/2023.

Ad 14 - Projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2023.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały, informując jednocześnie 
o wprowadzonej autopoprawce.
Radny Krzysztof Bajkowski zadał pytania w sprawie: kamery przy ul. Kołobrzeskiej, 
przyczepki dla OSP oraz placu zabaw, upewniając się, że zadania te będą realizowane. 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk w odpowiedzi poinformował, iż co do kamery i placu zabaw 
tak, ale jeśli chodzi o przyczepkę dla OSP, to kwota zakupu będzie wyższa niż 10 tysięcy 
złotych, o których była mowa podczas posiedzenia Komisji Budżetu (...), a to oznacza, że 
będzie to zadanie na przyszły rok.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 736/VIII/60/2023.

Ad 15 - Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Konstancin-Jeziorna na lata 2023—2030.

Skarbnik Marta Niedzielska przedstawiła ww. projekt uchwały, informując jednocześnie 
o wprowadzonej autopoprawce.
Na pytanie radnego Krzysztofa Bajkowskiego odnośnie odpisu z PIT odpowiedzieli 
Burmistrz Kazimierz Jańczuk oraz Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw 
Majątkowych Andrzej Cieślawski, który przedstawił pozytywną opinię Komisji bez 
autopoprawki.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 737/VIII/60/2023.

Ad 16 - Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Konstancinie-Jeziornie.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Pytań brak.
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 738/VIII/60/2023.

Ad 17 - Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu ” na lata 2024—2028.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały i odpowiedziała na pytania 
radnych: Ireny Śliwki (jaka jest liczba osób objętych posiłkami?) oraz Renaty Dąbrowskiej 
(dot. wysokości kryterium dochodowego).
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 739/VIII/60/2023.

Ad 18 - Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do przyznania nieodpłatnie pomocy w postaci posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu ” na lata 2024—2028 
oraz w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie pomocy w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci 
produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu ” na lata 2024—2028.

Dyrektor Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały. Brak pytań.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 740/VIII/60/2023.

Ad 19 - Projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz 
ustalenia ich przebiegu.

Kierownik Piotr Szczepanik przedstawił ww. projekt uchwały. Pytań brak.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 741/VIII/60/2023.
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Ad 20 - Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy 
Konstancin-Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 
w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2024.

Kierownik Katarzyna Tusińska przedstawiła ww. projekt uchwały, informując jednocześnie, 
że prezentowany projektu uchwały zawiera wnioski podjęte na posiedzeniu Komisji BOKiS. 
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła wnioski, o których mowa powyżej i kolejno zostały one poddane głosowaniu 
przez Radę Miejską:

■ W projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy
Konstancin-Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024 - w rozdziale 6 dodać pkt 10 w brzmieniu: „ 
wspieranie dzieci i młodzieży w obszarach: organizacji spędzania czasu wolnego, 
wypoczynku, sportu, zdrowia psychicznego i fizycznego i przeciwdziałania
dyskryminacji”

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła powyższy 
wniosek.

■ W projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy
Konstancin-Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024 -Rozdział 6 - punkt 8 - otrzymuje tytuł: 
Ochrona Środowiska i dziedzictwa przyrodniczego: a) edukacja ekologiczna -  
kształtowanie postaw przyjaznych środowisku poprzez warsztaty, konkursy, prelekcje, 
happeningi i wydawnictwa, szkolenia i festyny b) ochrona i odtwarzanie siedlisk 
organizmów naturalnie dziko występujących w Gminie; c) przedsięwzięcia związane 
z ochroną przyrody w zakresie terenów prawnie chronionych; d) działania 
mitygacyjne i adaptacyjne na rzecz klimatu; e) propagowanie stylu życia w modelu 
zero waste” .

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła powyższy 
wniosek.

■ W projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Konstancin-Jeziorna z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których 
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024 w rozdziale 6 pkt 4 dopisanie podpunktu d) 
w brzmieniu: „ podtrzymywania i upowszechniania kultury i tradycji lokalnych 
poprzez przedsięwzięcia, warsztaty, konkursy, prelekcje, happeningi i wydawnictwa.”

W wyniku głosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła powyższy 
wniosek.

Pytań brak.
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Następnie, Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji wraz z podjętymi wnioskami.

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 742/VIII/60/2023.

Ad 21 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Anny Walentynowicz, stanowiącej część 
działki ewidencyjnej numer 10/54 z obrębu 02-02.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały i odpowiedział na pytanie 
radnej Alfredy Konopki odnośnie wysokości opłaty za dzierżawę.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 743/VIII/60/2023.

Ad 22 - Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej w Konstancinie-Jeziornie przy ulicy Ignacego Paderewskiego, stanowiącej część 
działki ewidencyjnej numer 150/1 z obrębu 03-23.

Kierownik Krzysztof Kasperec przedstawił ww. projekt uchwały. Brak pytań. 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski 
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 744/VIII/60/2023.

Ad 23 - Projekt uchwały w sprawie ustanowienia kierunku działania Burmistrza Gminy 
Konstancin-Jeziorna w zakresie dzierżawy od Parafii Rzymskokatolickiej Pw. Świętego 
Zygmunta w Słomczynie działki ewidencyjnej nr 34 z obrębu 0021 Słomczyn w gminie 
Konstancin-Jeziorna.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Cieślawski przedstawił ww. projekt uchwały 
i poinformował, iż jest to uchwała intencyjna, podjęcie której na posiedzeniach Komisji Ładu 
Przestrzennego (...) oraz Komisji Budżetu (...) poparli ich członkowie.
Radna Irena Śliwka zabrała głos i poprosiła o podjęcie ww. uchwały.
W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 745/VIII/60/2023.

Ad 24 - Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
do obliczenia podatku rolnego na 2024 rok.

Radna Anna Borowska przedstawiła ww. projekt uchwały i poinformowała, iż projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Ochrony
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Środowiska obniżając kwotę średniej ceny skupu żyta do kwoty 75,00 zł. Przedstawiła 
również pozytywną opinię Mazowieckiej Izby Rolniczej w sprawie projektu uchwały 
w powyższej formie (kopia opinii stanowi załącznik do niniejszego protokołu).
Radna Irena Śliwka zabrała głos i poprosiła o obniżenie ceny skupu żyta do wysokości 65,00 
zł -  jak w roku bieżącym oraz podała uzasadnienie dla swojej propozycji. Następnie poprosiła 
o przegłosowanie powyższego wniosku.
W wyniku głosowania: za- 7, przeciw-7, wstrzymało się -5 wniosek o obniżenie ceny skupu 
żyta z kwoty 89,63 do kwoty 65,00 zł nie został podjęty.

Wobec powyższego, w wyniku głosowania: za- 18, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada 
Miejska podjęła ww. uchwałę.
Nadano jej numer 746/VIII/60/2023.

Ad 25 - Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie kryteriów i trybu przyznawania 
nagród dla nauczycieli szkół i przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały. Pytań brak.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 747/VIII/60/2023.

Ad 26 - Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Anita Zakrzewska przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. Pytań 
brak.
Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Oświaty, Kultury i Sportu Izabella Wieczorek 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji wraz z autopoprawką.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 748/VIII/60/2023.

Przewodnicząca Rady zarządziła 20 minut przerwy, po przerwie wznowiła obrady.

Ad 27 - Projekt uchwały w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego i planów miejscowych w gminie Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Ewa Klimkowska -Sul przedstawiła ww. projekt uchwały, zgłaszając 
autopoprawkę oraz odpowiedziała na pytania radnej Alfredy Konopki (w którym punkcie 
znajdują się tereny pofabryczne?), radnego Bogusława Komosy (odnośnie terenów 
usługowych za fabryką w Mirkowie), radnej Ireny Śliwki (czy gmina na gruntach bielawskich 
planuje zalesienie terenów?).
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji bez autopoprawki.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 749/VIII/60/2023.
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Ad 28 - Projekt uchwały w sprawie szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu Strategii rozwoju gminy Konstancin-Jeziorna 2040+.

Kierownik Ewa Klimkowska -Sul przedstawiła ww. projekt uchwały. Brak pytań. 
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 17, przeciw-1, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 750/VIII/60/2023.

Ad 29 - Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego gminy 
Konstancin-Jeziorna.

Kierownik Ewa Klimkowska -Sul przedstawiła ww. projekt uchwały, zgłaszając 
autopoprawkę oraz odpowiedziała twierdząco na pytanie radnej Ireny Śliwki: były wnioski 
i uwagi do Studium, czy będą rozpatrywane czy nie?
Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska 
przedstawiła pozytywną opinię Komisji wraz z autopoprawką.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (19 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę 
wraz z autopoprawką.
Nadano jej numer 751/VIII/60/2023.

Ad 30 - Projekt uchwały w sprawie petycji złożonej przez Radę Przedszkola nr 4 
z oddziałami integracyjnymi „Leśna Chatka” w Konstancinie-Jeziornie w sprawie 
propozycji skrócenia godzin pracy oddziałów przedszkolnych w roku szkolnym 2023/2024 
(BRM 222/2023).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska przedstawiła 
ww. projekt uchwały. Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- 18, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww. 
uchwałę.
Nadano jej numer 752/VIII/60/2023.

Ad 31 - Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność Burmistrza Gminy 
Konstancin-Jeziorna (BRM 252/2023).

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Aleksandra Kostrzewska przedstawiła 
ww. projekt uchwały. Pytań brak.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę. 
Nadano jej numer 753/VIII/60/2023.

Ad 32 - Korespondencja.

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż cała korespondencja została przekazana radnym 
drogą elektroniczną i zapytała: czy są pytanie odnośnie korespondencji?
Brak pytań.
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A d 33 - Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad został 
wyczerpany i zamknęła obrady sesji o godzinie 14.35, wcześniej informując, iż kolejna sesja 
planowana jest na dzień 20 grudnia 2023 r.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:
Katarzyna Goral
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